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Fico si myslí, že Západ nakoniec zradí Ukrajinu a tá
príde až o tretinu svojho územia

infovojna.bz/article/fico-si-mysli-ze-zapad-nakoniec-zradi-ukrajinu-a-ta-pride-az-o-tretinu-svojho-uzemia

Slovenský ministerský predseda Robert Fico počas svojej návštevy
Južnej Ameriky poskytol rozhovor brazílskym novinám Folha de S.
Paulo.
Predseda vlády SR Robert Fico (Smer-SSD) v rozhovore pre
brazílsky denník Folha de S. Paulo zverejnenom 11. decembra 2024
vyhlásil, že Západ „zradí“ Ukrajinu, ak bude súhlasiť s novým
vymedzením hraníc krajiny. Povedal tiež, že pokusy o oslabenie
Ruska prostredníctvom ekonomických sankcií zlyhali.

Ocidente arrastou Ucrânia para a guerra, diz Robert Fico https://t.co/7CnsClMkbj

— Folha de S.Paulo (@folha) December 11, 2024

???????? Ocidente arrastou Ucrânia para conflito e pode sacrificá-la, diz primeiro-
ministro eslovaco

  
Robert Fico afirma que as sanções fracassaram, a Rússia avança e a Ucrânia está
enfraquecida.

  
???? "Perderá território e não entrará para a OTAN": https://t.co/OcYltOuePA

— RT Brasil (@rtnoticias_br) December 12, 2024

Západ podľa neho dúfal, že prostredníctvom konfliktu na Ukrajine
oslabí Rusko, ale nepodarilo sa mu to. „Rusi získavajú čoraz
väčšie územie [a] sankcie nefungujú,“ argumentoval slovenský
premiér. Podľa neho sa Ukrajina „nechala zatiahnuť do tohto
dobrodružstva, ktoré sa pre ňu nemôže skončiť dobre“.

Ukrajina podľa jeho názoru môže prísť až o tretinu svojho územia a
ani „nebude pozvaná do NATO“. Šéf slovenskej vlády vyjadril tiež
presvedčenie, že Ukrajinci budú zradení. Kyjevu však podľa neho
budú ponúknuté nejaké bezpečnostné záruky v podobe prítomnosťti
zahraničných vojakov na Ukrajine.

https://www.infovojna.bz/article/fico-si-mysli-ze-zapad-nakoniec-zradi-ukrajinu-a-ta-pride-az-o-tretinu-svojho-uzemia
https://www1.folha.uol.com.br/mundo/2024/12/ocidente-arrastou-ucrania-para-a-guerra-mas-pode-trai-la-diz-premie-da-eslovaquia.shtml
https://t.co/7CnsClMkbj
https://twitter.com/folha/status/1866678551392530565?ref_src=twsrc%5Etfw
https://t.co/OcYltOuePA
https://twitter.com/rtnoticias_br/status/1867232629118091556?ref_src=twsrc%5Etfw
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Fico v súvislosti so snahami Ukrajiny o vstup do NATO zdôraznil, že
za jeho pôsobenia bude Slovensko proti jej vstupu do vojenského
bloku vedeného USA. Premiér však poznamenal, že nemá nič proti
vstupu Ukrajiny do EÚ.

Slovenský ministerský predseda trvá na tom, že konflikt na Ukrajine
nemá vojenské riešenie a Kyjev podľa neho musí rokovať s Moskvou
o mieri. Poznamenal tiež, že v tejto chvíli nie je realistické očakávať,
že sa Rusko vzdá Krymu alebo Doneckej a Luhanskej ľudovej
republiky.

Vyjadril tiež mierny optimizmus, pokiaľ ide o „konštruktívny
prístup“ novozvoleného prezidenta USA Donalda Trumpa k
ukončeniu krviprelievania u našich susedov.

Fico brazílskym novinám povedal, že chce „vrátiť vzťahy s
Ruskom do normálu“, pričom zdôraznil potrebu obnoviť dialóg s
Moskvou.

„A ubezpečujem vás, že keď sa vojna skončí... bude to „obchod
ako obvykle“. "Všetci tam [do Ruska] budú chodiť, všetci budú
chcieť nakupovať a predávať," dodal slovenský premiér.

Fico vyhlásil, že podporuje iniciatívu „Priatelia mieru“ pod vedením
Číny a Brazílie, a prisľúbil, že „ponúkne všetky naše skromné
možnosti, aby sme mohli tento plán v rôznych formách
podporiť“.

Predseda slovenskej vlády ďalej vyzval Západ, aby obnovil normálny
dialóg s Ruskom, a vyslovil sa proti sankciám uvalených na Moskvu
s tým, že nefungujú.

Priznal, že sa v EÚ stal „čiernou ovcou“ pre svoj postoj ku konfliktu
na Ukrajine, čo ho v máji stálo takmer život, keď na neho
sfanatizovaný prívrženec progresívno-liberlnej opozície za jeho
výzvy na mier spáchal na neho atentát niekoľkými výstrelmi z pištole.
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„Zabudnite na morálku alebo čokoľvek iné, keď ide o
medzinárodnú politiku,“ povedal.

Premiér uviedol, že hoci sa konflikt na Ukrajine nikdy nemal začať,
chápe dôvody, pre ktoré sa rozpútal.

Fico zdôraznil, že keď sa konflikt nakoniec vyrieši za rokovacím
stolom, nechcel by, aby medzi Ruskom a Európou vznikla nová
železná opona.

Poznamenal, že Západ sa rozhodol využiť konflikt na oslabenie
Ruska tým, že na Moskvu uvalil sankcie a na Ukrajinu nalial miliardy
dolárov a eur, ako aj zbrane a humanitárnu pomoc.

„Aký je výsledok? Rusi získavajú čoraz viac územia, sankcie
nefungujú a Ukrajina už nie je dostatočne silná na prípadné
rokovania,“ uviedol Robert Fico a dodal, že najviac trpí preto, že ‚sa
nechala zatiahnuť do tohto dobrodružstva, ktoré sa nemôže skončiť
dobre‘.

Zdroj: rt.com (1), (2) / InfoVojna

 

Diskusia (Pripojiť sa do diskusie je možné len po registrácii a následnom prihlásení sa do účtu.)

UPOZORNENIE:
Vážení diskutérii, podľa zákonov Slovenskej republiky sme povinní
na požiadanie orgánov činných v trestnom konaní poskytnúť im
všetky informácie zozbierané o vás systémom (IP adresu, mail, vaše
príspevky atď.) Prosíme vás preto, aby ste do diskusie na našej
stránke nevkladali také komentáre, ktoré by mohli naplniť skutkovú
podstatu niektorého z trestných činov uvedených v Trestnom
zákone. Medzi také príspevky patria komentáre rasistické,
podnecujúce k násiliu alebo nenávisti na základe pohlavia, rasy,
farby pleti, jazyka, viery a náboženstva, politického či iného
zmýšľania, národného alebo sociálneho pôvodu, príslušnosti k
národnosti alebo k etnickej skupine a podobne. 

https://www.rt.com/news/609232-eu-country-pm-predicts-ukraine-partition/
https://www.rt.com/russia/609267-fico-normal-dialogue-russia/
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Zároveň upozorňujeme všetkých diskutujúcich, že v diskusii
nebudeme tolerovať hrubé urážky medzi diskutujúcimi,
vzájomné osočovanie sa a používanie vulgarizmov.

Matúš Cky 2024-12-12 20:33:39
Robko..zabudli ste na Rusov..ti budú diktovať podmienky a ak
nie eú bude horiet

ten čo vie2024-12-13 10:12:48
od začiatku to bola vojna usa proti Rusku, nevyšla - tak sa
amíci na nich vykašlú, veď amíci sa na tom poriadne nabalili

Janaz Janaz2024-12-12 21:00:29
O tretinu? Fico je optimista.
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Bojid Bojid2024-12-12 21:04:15
Fico je totalny vykal. Najskor je za Rusko a ani naboj Ukrajine a
teraz, ze zapad Ukrajinu zasa zradi? Co to znamena pre nas?
Ze uz nedavame ani naboj, alebo ze Ukrajinu zradime? Ten bud
co to popil, alebo mu uz vazne sibe ked takto mota. Na ktorej
strane stoji on? Na zapadnej a teda bude zradca aalebo na
Ruskej a zbrane nedodavame? Smrad jeden.

Nechceme NATO2024-12-12 21:51:09
Píšeš tu totálne nezmysly. Nič si nepochopil. Na budúce
radšej nepíš nič, lebo budeš ako primitív Pročko.

kico kico2024-12-12 23:31:14
Ved napísal dobre!Fico je klamár a falošný ako
chameleón,kade vietor,tade plast!

ten čo vie2024-12-13 10:11:10
dobre ti vymyli mozog - ako malému decku

Lolita Papalalulu2024-12-13 09:04:17
V tomto si mimo. On ma pravdu. Asi patríš medzi tých
čo sa očkovali a teraz sa boja aj prdnut.

Bug Tom2024-12-13 09:39:49
ja si pamätám na hlasovanie Fica, vždy keď bolo hlasovanie
za vyslanie Slovenský vojakov na ruské hranice tak hlasoval
za, Blaha bol proti.

 On je proste politik, a politik nemá chrbtovú kosť.
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Jaroslav Krafský2024-12-12 22:06:38
R.Fico: ..."Ukrajinci budú zradení"... - to je podľa mňa nesprávne
pomenovanie toho k čomu zrejme dôjde; Ukrajinci boli zneužití
(Majdan 2014, štátny prevrat) ako nástroj agresívnej a
pomýlenej politiky tzv. neocons/DeepState v USA proti Rusku na
jeho oslabenie a rozbitie; nastane opak: ešte väčšie oslabenie a
úpadok EÚ a priznanie tej reality, tj. stiahnutie sa z Ukrajiny, čo
môže mať za následok aj to, že sa rozpadne EÚ; Rusko v tom
už nemusí ani "prstom pohnúť", a ani mu rozpad EÚ asi
nevyhovuje; tj. EÚ sa možno rozpadne akoby voľným pádom

Jaroslav Krafský2024-12-13 09:38:33

To nelogické "Ukrajinci budú zradení" povedal Fico asi z
trucu/vzdoru voči tomu/tým, že ho zrejme rôzni politruci v
EÚ obviňovali (navonok, aj v zákulisí), že on, Fico "zradil" a
"zrádza" Ukrajinu a politiku EÚ, ktorá by vraj mala byť
jednotná. Teraz im to Fico takto "vracia" a asi sa teší z toho
ako im to "natrel" napr. v tých Brazílskych novidách :) R.Fico
je zjavne pod veľkými tlakmi, už sa zdá, že to prestáva
zvládať, preto aj to jeho nedávne "do r*ti" atp., niet sa čomu
diviť, mal by si oddýchnuť asi.

..."Ukrajina podľa jeho názoru môže prísť až o tretinu svojho
územia"... - Ukrajinci ešte viac budú, aj už sú tými v
Európe/v tom stave, pred čím vo svojich príhovoroch vtipne
varuje Čechov voj. komentátor a frfloš M.Koller že "přijedete
s tema ušima i o hlavu", ale je a bude to zaslúžene, za svoju
vlastnú blbosť, že sa nechali namotať a zneužiť podľa
predstáv US-DeepState. Ukr. nacionalisti chceli upevniť
štátnosť Ukrajiny, ale svojim extrémizmom dosiahli opak.
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Ja Clovek2024-12-13 05:33:12

Fico, na tvoje nazory su mozno tak zvedavi naivni brazilsky
novinarikovia.

vraj 0 1/3 uzemia

a preco by Rusko malo darovat 2/3 svojho stareho uzemia
fasistom ukrobanderskym???

sa preber Fico

ked si si za mlada obuchaval gebulu v Israeli o ten Mur Narekov,
tak si buchal v tom pokornom nadseni asi moc silno

Bug Tom2024-12-13 09:42:54
každý politik si tam musí ísť obúchať hlavu, aby bolo jasné
komu slúži. židom sa slúži odnepamäti. keďže vlastnia
všetky banky sveta.

Chu Yo2024-12-13 09:35:50

Peter Sabela a jeho rozbor situacie v banderistane.

Watch Video At: https://youtu.be/9xk29OdstmI

https://youtu.be/9xk29OdstmI

